

[ Vibrez au Monte-Carlo Beach ]

# EXCITING TIMES AT THE MONTE-CARLO BEACH



© Philip Ducap 2015 - Fine Art Photography

For an exhilarating spin or a gentle ride, jet skiing is one of the summer's top activities.  
 Pour des sensations fortes ou une simple balade, le jet ski est un des grands classiques de l'été.

## IN THE AIR OR IN THE WATER, WITH FRIENDS OR FAMILY, THE BEACH CLUB OFFERS A RAFT OF EXHILARATING WATER-BASED ACTIVITIES FOR GROWN-UPS AND KIDS. THRILLS GUARANTEED!

While lounging types are sprawled out in their beach tents, adrenalin junkies head for the Beach Club water sports centre. One of the most popular activities again this year is **flyboarding**. Under the supervision of qualified instructors, fly up to 7 metres above the water with a turbine-based propulsion system strapped to your feet while attached to a jet ski by an 18-metre pipe! If you're with a group of friends, opt for the invigorating **Flyfish** – a gliding, flying inflatable towed by a boat – that can be ridden by all ages in total safety, or **inner tubing** – bouncing along at speed on an inflated ring! For a more traditional but just as sensational experience, discover the French Riviera from the sky! **Parasailing** offers breathtaking views of Monaco's buildings against the backdrop of the foothills of the Alps. Meanwhile, fans of sea trips can take advantage of the morning peace and quiet to explore the coastline by **jet ski** (90 minutes) or on board a **MasterCraft**, a brand new boat with a capacity of 2 to 6 people that glides over the waves as it whisks you off to discover dolphins and other Mediterranean marine mammals. Unforgettable!

### Share your adventures!

New! The Monte-Carlo Beach has GoPro cameras available for use by guests so you can film your nautical experiences! Head off with your camera, capture the excitement, then share your video on social media using #MyMonteCarlo. Treasure your holidays forever!

**Accessed via the Monte-Carlo Beach and the Monte-Carlo Bay Hotel & Resort.**  
**Accessible depuis le Monte-Carlo Beach et le Monte-Carlo Bay Hotel & Resort**  
**Open 10am to 7pm from 1 June to 31 August, and 10am to 6pm from 1 to 25 September.**  
**Ouvert de 10 h à 19 h du 1<sup>er</sup> juin au 31 août et jusqu'à 18 h du 1<sup>er</sup> au 25 septembre.**

**Information and booking:**  
**Tel. +377 98 06 52 63**

**Dans les airs ou sur l'eau, entre amis ou en famille, le Beach Club propose un panel d'activités nautiques décoiffantes pour petits et grands. Sensations garanties !**

Tandis que les amateurs de farniente se prélassent dans leur cabanas, les accros à l'adrénaline se donnent rendez-vous à la base nautique du Beach Club. Cette année encore, le **Flyboard** demeure l'une des activités phares. Encadré par des moniteurs diplômés, volez au-dessus de l'eau grâce à un système de turbines placées sous vos pieds. Rattaché à un jet ski par un tuyau de 18 mètres de long, cet engin permet de se propulser jusqu'à 7 mètres dans les airs ! Entre amis, optez pour le planant **Flyfish** – un tapis volant ultra-design accroché à un bateau – qui se pratique à tout âge, en toute sécurité, ou la rebondissante **bouée tractée** ! Dans un registre plus classique mais tout aussi sensationnel découvrez la Côte d'Azur autrement... vue du ciel ! Le **parachute ascensionnel** offre un panorama époustouflant sur les buildings monégasques et les pré-Alpes en toile de fond. Quant aux amoureux des balades en mer, ces derniers profiteront du calme matinal pour découvrir le littoral en jet ski (90 minutes) ou en **Mastercraft**, de tout nouveaux bateaux (d'une capacité de 2 à 6 personnes) qui glissent sur les flots et vous emmènent à la découverte des dauphins et autres cétacés de Méditerranée. Inoubliable !

### Partagez vos exploits !

C'est nouveau ! Le Monte-Carlo Beach met à votre disposition des caméras d'action pour filmer vos expériences nautiques. Embarquez votre Go Pro, filmez vos exploits et partagez votre vidéo sur les réseaux sociaux avec #MyMonteCarlo ! Pour des vacances mémorables !



Flyboarding, a must this summer! | Le fly board, à essayer d'urgence !

© DR.



SKINCARE  
 Made in Monaco

## MOISTURIZING BOOSTER

98% ingredients of natural origin  
 Suitable for sensitive skin

Mediterranean actives  
 Olive tree / Maritime pine / Seaweed



### Results

- 90% Skin is moisturized and nourished\*
- 90% Skin is protected\*
- +68% Skin's moisturizing improvement\*\*

0% paraben, phenoxyethanol, PEG, phthalate, silicone, mineral oil, ingredient of animal origin, alcohol, synthetic fragrance, colouring agent

### In Monaco available at

Pharmacie de L'Estoril, 31 avenue Princesse Grace  
 Pharmacie de Monte Carlo, 4 boulevard des Moulins  
 Pharmacie Ferry, 1 rue Grimaldi  
 Eden Plage, Plage de La Mala, Cap d'Ail

[www.montecarlobeauty.com](http://www.montecarlobeauty.com)

@montecarlobeauty

Monte Carlo Beauty is a member of the program «Monaco makes a commitment against deforestation» from the Prince Albert II of Monaco Foundation

\*Use test under dermatological control on 11 women with sensitive skin, twice-daily application for 21 days - \*\*Cosmeometry test on 11 women, measurement 1 hour after application - www.colibrium.com